



NO :
DATE :

العدد :
التاريخ :

Ashur University Parking Area Reduction Program

As part of its commitment to sustainable development and reducing its carbon footprint, **Ashur University** has launched a **Parking Area Reduction Program** aimed at promoting environmentally friendly transportation within the campus.

The main objectives of the program are:

1. **Reducing dependence on private vehicles** by encouraging the use of public transportation, walking, and cycling.
2. **Reallocating part of the parking areas** to create green spaces and campus gardens.
3. **Providing safe pathways for pedestrians and cyclists** to promote a healthy and sustainable campus environment.
4. **Organizing and optimizing the remaining parking spaces** to reduce congestion and improve land use efficiency.
5. **Raising environmental awareness** among students and staff on the importance of minimizing vehicle use to protect the environment.

Through this program, Ashur University aims to develop a **green and sustainable campus** that enhances the quality of university life and aligns with Sustainable Development standards.





NO :

DATE :

العدد :

التاريخ :

برنامج تقليل مساحة وقوف السيارات في جامعة آشور Ashur University Parking Area Reduction Program

في إطار التزام جامعة آشور بتحقيق أهداف التنمية المستدامة وتقليل البصمة الكربونية، أطلقت الجامعة برنامجاً لتقليل مساحة مواقف السيارات وتشجيع وسائل النقل الصديقة للبيئة داخل الحرم الجامعي.

يهدف هذا البرنامج إلى:

1. تقليل الاعتماد على المركبات الخاصة من خلال تشجيع استخدام النقل الجماعي أو المشي أو الدراجات الهوائية.
2. إعادة تخصيص جزء من مساحات مواقف السيارات لإنشاء مساحات خضراء وحدائق جامعية.
3. توفير ممرات آمنة للمشاة والدراجات لتعزيز بيئة جامعية صحية ومستدامة.
4. تنظيم مواقف السيارات المتبقية بما يضمن الاستخدام الأمثل للمساحة والحد من الازدحام.
5. نشر الوعي البيئي بين الطلبة والمنتسبين حول أهمية تقليل استخدام المركبات للحفاظ على البيئة.

من خلال هذا البرنامج، تسعى جامعة آشور إلى بناء حرم جامعي أخضر ومستدام يعزز جودة الحياة الجامعية ويساهم في تحقيق معايير التنمية المستدامة.

